
c o N s rL ruL L oU?EATt 6il$'^$ r BERE voE s rr
PROCES VERBAL

incheiat astdzi 05.12.2023 la sediul Consiliului Local Berevoeqti, cu prilejul
linerii qedinlei de indat6 de lucru .

$edin{a incepe la ora 1000 , participd 11 consilieri din 13 in func}ie .Lipsesc d
nii consilieri Bdiagu Constantin gi Pascu Gheorghe. La ;edin![ participA d-l primar
Proca Florin Bogdan qi d na secretar general Leca Andra .$edinla este legal
constituitd, aceasta a fost legal convocat[ de primarul comunei Berevoeqti prin
adresa nr.83 3 9/0 4,12.2023 .

Preqedintele de qedinlI este d-1. consilier Schioapa Daniel care ia loc la
prezidiu qi prezintd proiectul ordinii de zi:
l.Aprobarea procesului verbal de la qedinta anterioarl.
2.Proiect de hotarare privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici lafaza
Studiu de f,'ezabilitate pentru obiectivul de investitie" Infiinfare Centrali
Fotovoltaici, comuna Berevoegti, judeful Argeg".
3.Proiect de hotirffre privind aprobarea incheierii contractului de servicii de
consultanta si implementare proiect Infiintare Centrala Fotovoltaica ,proiect
finantat prin Fondul pentru modernizare.
Se supune la vot proiectul ordinii de zi cu toate cele 3 puncte qi este aprobat in
unanimitate.

Se trece la pct.1 la care d-na secretar generaL prezirrt[ procesul verbal al

Eedinlei care s-a desftEurat in data de 27.11.2023.
Nefiind aduse amendamente este supus la vot procesul verbal gi este aprobat cu
unanimitate de voturi (11).
2.Proiect de hotarare privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici lafaza
Studiu de Fezabilitate pentru obiectivul de investifie'r Infiintare Centrall
Fotovoltaici, comuna Berevoegti, judeful Argep".Sunt prezentate: proiectul de
hotSrdre , referatul de aprobare , raportul de specialitate qi anexele
proiectului.Prezint[ d-na Leca Andra.
D-l Viceprimar:V am explicat im mare parte despre ce este vorba
D-l Busuioc:Este o iniliativ[ foarte bun6, nu gtiu dac[ v[ aduceli aminte am fbcut gi

noi un proiect de hot6r0re impreun[ cu profesorul Badea
D-l Primar:Da, era pentru institulii publice
D-l Busuioc:Da, am fost cdt de cdt informali acum ne am reinformat gi am vdzut
sprijinul acesta pentru investitiile de produclie energetic6 solar[ pentru
autoconsum.Am vdzttt cd este deschis din luna 8 spre luare la cunoqtin!6, deci din



luna august este.Am vdzut ghidul solicitantului, deja s au dat drumul la proiecte deci
se incarcd pe site, ce am inleles eu primul venit , primul servit.
D-l Viceprimar:Mdine este deschiderea
D-l Primar:Nu au awt norme de aplicarepdnd,in luna octombrie .A apdrut ce spuneli
dvs dar in octombrie au apdrut normele de aplicare, din cauzaaceasta ne am migcat
foarte greu.Deschiderea este pe data de 6, mdine primul venit , primul servit, se
incarcS pe platformi electronic, dar mdine incepe.
D-l Schioapa:Nu amai depus nimeni?
D-l Primar:Nu, mdine este deschiderea, mdine depune toatd lumea, deci pdn[ acum
nu a depus nimeni
D-l Busuioc:Pe 13.11, este unpic caunreprog, in sensul cine miqc[m destul de
incet, astea nu au venit de ieri sau de alaltdieri, de 1 sdptdmdnd", nu trebuia si ne
vedem noi acum in qedinld de indat[.
D-l Primar:Sd v5 explic care a fost situalia, acum weo 2 siptdmdni am avut disculii
s[ facem parteneriat cu Consiliul Judelean) av fost 3 comune:Berevoesgti, Valea
Mare gi $tefan cel Mare, si facem parteneriat cu Consiliul Judelean, sd fie lider
,Consiliul Judelean sd depund.Ulterior au renunlat cele2 comune din motivele lor.Ne
au anunlat cei de la Consiliul Judelean cd nu pot face toate documentele qi nu le au
venit comunicdrile de IaCEZ gi au renunlat sd mai depund qi ei.Le am spus sd ne dea
contactul de la consultant sd facem noi.Miercuri au infiintat consultanlii un
grup.Deci noi de miercuri am inceput sI discutdm cu consultantii, am discutat
inclusiv in weekend qi am fdcut documentele, din ca:uza aceasta ne am intdlnit astdzi
in gedin!6 de indatS.Toate contractele care se vor face vor fi doar la succes gi totul
este eligibil qi consultanld gi proiectarea sunt eleigibile daci obtinem sursa de
finanlare dac[ nu oblinem este riscul dumnealor.
D-l Busuioc:Si intelegem din disculiile astea ci noi suntem singura localitate din
Argeq care o s[ depun[?
D-l Primar:Nu ,sunt mai multe localitSli din Argeq .Noi eram selectali intr un
parteneriat cu Consiliul Judelean.Consiliul Judelean a renun{at la acest parteneriat
pentru cd nu au avut consumurile de laCEZin timp util, trebuiau sd aib[ consumurile
pt a putea vedea exact de cdt pune centrala fotovoltaicd,.Zona este acolo pe Halta, de
la Ivaqti, am dat 3 puncte, am dat 3 puncte ,la statia de pompe, la stalia de epurare si
pe Halta.
D-l Viceprimar:Sd nu faceli o confuzie cu PNRR gi Fondul de Mediu, acest proiect
este pe Fondul de Mediu
D-l Primar:Daci a1i citit qi gtili mai multe informalii, ne puteli spune qi noud, a fost
timpul foarte scurt.
D-l Busuioc:Ce am glsit qi eu, s a dat deschiderea pe 13.11 lansarea pe24.ll ,

precizdrile pe 27 .1 1.Se poate sd fim un pic mai atenli gi mai rapizi avdnd in vedere
cd ne am vdnfi acum 1 sdptdm6n6 ,pe 14, pe 27 qi puteam sd facem treburile



astea.Am vdzut o sd fie in valoare de 520 mii € , aproximativ.Este foarte bine e o
putere destul de mare.
D-l Primar:in momentul cOnd am dat consumurile acolo am luat in calcul cd vom
face extindere de retea cu incd 400 de l[mpi gi vor fi 2sta\ii de incdrcare
D-l Busuioc:Iluminatul nu o sd fie un consumator destul de mare doar cele 2 sta\ii
de incdrcare dacd vor fi folosite.Unde ali gdsit aceasti firmd de consultanld,ce o
recomand6?
D-l Primar:Au fost parteneri cu Consiliul Judetean, at fost selectali de Consiliul
JudeJean.Sunt aceeiagi cu care Consiliul Jude{ean voia sd depund.Nu am avut
niciodatd colaborare cu aceastd firm6, vor primii bani doar la succes.
D-l Busuioc:Ideea este sd qi fac[ treaba, si nu ddm 90mii
D-l Viceprimar:ii ddm doar dacd oblinem contractul de finanlare
D-l Busuioc:Nu scrie
D-l Primar:Scrie la art.l ,plata se va face dupa semnarea contractului de finantare
D-l Busuioc:Asta este foarte bine
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdr6re qi cu
unanimitate de voturi pentru (1.1) este adoptatl H.C.L. Berevoeqti nr.81 din
05.12.2023.
3. Proiect de hotlrAre privind aprobarea incheierii contractului de servicii de
consultanta si implementare proiect Infiintare Centrala Fotovoltaica ,proiect
finantat prin Fondul pentru modernizare.
Sunt prezentate: proiectul de hotdrdre , referatul de aprobare gi raportul de
specialitate .Prezintd d-na Leca Andra.
D-l Primar:Aceqti bani pe care ii ia consultanla sunt eleigibili in proiect.$i SF ul qi
proiectarea la fel.Am mers la succes 0/o.

Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdrdre qi cu
unanimitate de voturi pentru (11) este adoptatl H.C.L. Berevoeqti nr.82 din
05.12.2023.

Nemaifiind disculii in qedinla de astdzi, preqedintele de qedinld declard
inchise lucr[rile acesteia.

$edinlase incheie in jurul orei 1030.

s-a incheiat prezentul proces verbal.

Secretar ge, eral,
LECA A ,DRAL


